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Worship with Holy Communion
Harp Prelude                                                    Brother Philip Chen
Call to Worship





          Chairperson                       

Praise Songs                                                    Chinese Praise Team

Blessing of the Bread and Cup                          Rev. Szuhsing Mao
Partaking of the Bread and Cup                                          Deacons
*The Lord’s Prayer(Sung to tune Malotte)                                  All
Deacons Installation                                          Rev. Szuhsing Mao
Worship with Giving

Welcome/Announcement


               Chairperson
Offering                                                                                        All




















Worship in the Word

Message     “Bear the Burden Together”    Rev. Szuhsing Mao
                    Exodus 18:13-26      Interpreted by Dr. James Huang
Worship by Living the Word

Caring Offering                                                                  All
*Doxology                                                                          All
*Benediction



            Rev. Szuhsing Mao
Choral Benediction



          CCCSB Choir







*Please Stand
報告事項
一.
全體教牧同工和執事在此恭祝所有主內弟兄姐妹們新年蒙福。

二.
歡迎主任牧師卯思興牧師及諸位一起來敬拜主。會後請各位參加裝備訓練。並享用午餐與弟兄姐妹交通。

三.
卯思興牧師己於今年1月1日正式成為本教會的主任牧師。
四.
2015年度執事負責人如下: 謝希平(書記/關懷)，黃鴻章(主席/宣教)，馬紹仁(行政)，林有為(司庫/財務)， 劉愛玲(小組事工)及劉強國(副主席/特別事工)。請代禱支持。
五.

張關婉師母為了紀念前主任牧師張世衡牧師安息四週年，奉獻本主日午餐。願主繼續安慰師母及家人。
六.
牧執會於今日下午1:30在教會302室舉行會議。請牧師、執事們準時參加。

七.
週三晚中英聯合祈禱會於1月7日晚8:00在教會舉行，為全教會事工禱告，由卯思興牧師帶領。
八.
家長們請注意! 週五晚的青少年及兒童團契於1月9日本週五晚7:30恢復聚會。

九.
Nashim 婦女禱告小組於1月10日本週六下午2:30在劉黎重榮姊妹家聚會。歡迎姊妹們參加。

十.
青少年團契主辦的青少年冬令營定於2015年2月13日至16日在Yucaipa 的Oak Glen Christian Conference Center 舉行。1月11日前報名及參與籌款活動者費用為$145，未有參與籌款活動者為$160，之後報名者為$175。歡迎初中以上學生參加。非基督徒或需要經濟支援者，請與田士娟姊妹或教會辦公室聯絡。

十一.主任牧師卯思興牧師的聯絡電話為(310)326-7905; 手提電話(626)789-5048; 電子郵件可送往 szuhsingm222@gmail.com 。
十二. 恭喜馬紹仁田士瑜夫婦於1月2日喜獲男孫，取名Kayden Mah (重5磅11安士，長19吋)。父母為馬如龍Melodee夫婦。母子均平安，感謝主恩。
十三. 北美中華福音神學院將於1月8日-2月19日，每週四晚7:00- 10:00，在洛杉磯靈糧教會開課。由劉翼翹老師教授「以賽亞書(上)」。有意參加的弟兄姊妹可在外邊的櫃台提取報名單張。
ANNOUNCEMENTS

1. 
Happy New Year greetings to everyone from all the church staff and deacons.  
2.
Welcome to Rev. Szuhsing Mao as our Senior Pastor and thank you for worshipping with us this morning.  Please join us for Sunday Equipping class after the worship service then lunch afterwards in the fellowship hall.
3.
Rev. Szuhsing Mao has officially started on 1/1/2015 as CCCSB Senio Pastor. 

4.
Members of the 2015 Church Board are as follows: 

Hsi-Ping Chu (Secretary/Caring); James Huang (Chairperson/


Missions); Eric Lin (Treasurer/Finance); Iling Liu (Small Groups); Simon Liu (Vice-Chair/Special Programs) and Jerry Mah (Administration). Please support them with your prayers.
5. 
Today’s lunch is donated by Mrs. Ruth Chang in memory of her late husband, Rev. Samuel Chang, our former Senior Pastor.  

6.
Church Board Meeting will be held today at 1:30 pm in #302. All church board members must attend. 
7.
Joint Wednesday Night Prayer Meeting led by Rev. Szuhsing Mao will be held on 1/7 at 8 pm at church. Do come together and pray for all our church ministries. 
 

8.
Attention Parents! Friday night Youth and Children programs will resume on 1/9 this Friday night at 7:30 pm at church. 

9.
Nashim Sisters Prayer Meeting will meet on Sat. 1/10 at 2:30 pm at sister Joan Liu’s. 

10.
Youth Winter Camp will be held at the Oak Glen Christian Conference Center from 2/13-2/16/2015 Friday to Monday. Camp fee is discounted to $145 if registered by 1/11 and volunteer to help in the fundraiser, otherwise it is $160; then $175 after that until camp is filled.  For detailed information and registration, please contact Susie Chan or Eva Mah at the church office.

11. Senior Pastor Rev. Szuhsing Mao can be reached at his church  office (310)326-7905; cell (626)789-5048. His email address: szuhsingm222@gmail.com. 

12.
Congratulation to Jerry and Eva Mah for the arrival of their grandson. Kayden Mah was born on 1/2 and weighs 5 lbs. 11 oz. and 19 inches long. Proud parents are Eric and Melodee Mah. 

13.
Next Sunday’s CrossPointe English Worship will begin at 11:30 am with Pastor Jay Cordova as speaker.  

